

**EASY PACE**

3 Nights stay in
Tuscany Region

VENICE

Picturesque
romantic
architectural
marvel

10D Let's Go Winter Classico Italia

**SPECIAL BONUS**

- Visit Pierotucci Leather Factory
- Cinque Terre (UNESCO)
- Venice: Board a private water taxi to San Marco - catch a sights of St. Mark's Basilica, Doge's Palace and the celebrated Bridge of Sighs

**HIGHLIGHTS**

- **Rome:** Vatican City, Saint Peter's Basilica, Colosseum, Trevi Fountain, Navona Square, Spanish Steps
- **Civita di Bagnoregio:** A hilltop village in Central Italy, founded by the Etruscans.
- **San Gimignano:** A medieval hill town known as the city of beautiful towers.
- **Florence:** Duomo Cathedral, Piazza Signoria, Ponte Vecchio, the "Piggy Market"
- **Pisa - Square of Miracles:** Leaning Tower of Pisa, the Baptistry, the Duomo
- **Venice:** Glass Blowing Factory
- **Verona:** Verona Arena, Juliet's House
- **Milan:** Castello Sforzesco, Milan Cathedral, Galleria Vittorio Emanuele II, Da Vinci Square, La Scala Opera House, Leonardo da Vinci Statue
- **Shopping stop:** Serravalle Designer Outlet

**ACCOMMODATIONS**

- 4-star Hotels

**MEALS**

- 7 Breakfast | 2 Lunch | 3 Dinner



Saint Peter's Basilica | 圣彼得大教堂



Civita di Bagnoregio | 白露里治奥古城



Pierotucci Leather Factory | 皮具工坊

DAY 01

DEPARTURE > ROME

Meals on Board

- Gather at the airport for your long-haul flight to **Rome, Italy**.

DAY 02

ROME

Dinner

- **Vatican City** - The administrative and spiritual capital of Roman Catholicism.
- Visit **Saint Peter's Basilica** - The world's largest cathedral where you will find one of Michelangelo's finest works "Pieta" works of art by many other Italian artists.
- **Colosseum** - Photo stop outside the Grand Amphitheatre.
- **Trevi Fountain** - Toss a coin over your left shoulder into the fountain. Make your wish come true!
- **Navona Square** - The most outstanding square of the Baroque period which includes Bernini's Fountain of Rivers.
- **Spanish steps** - Named after the Spanish Embassy.

DAY 03

ROME - CIVITA DI BAGNOREGIO - SAN GIMIGNANO - TUSCANY

Breakfast | Dinner

- **Civita di Bagnoregio** - A hilltop village in Central Italy, founded by the Etruscans, reachable only by a pedestrian bridge.
- **San Gimignano** - A small medieval hill town, known as the city of beautiful towers. Famously known for its world-famous gelato, located in the Piazza della Cisterna.

DAY 04

TUSCANY - PIEROTUCCI LEATHER FACTORY - FLORENCE - TUSCANY

Breakfast

- **Pierotucci Leather Factory** - Handmade in Italy artisanal leather products such as bags, jackets, and small leather accessories.
- Embark on a **Florence walking tour** - View the exterior facade of the **Duomo Cathedral**, **Piazza Signoria**, **Ponte Vecchio**, and the "Piggy Market".

DAY 05

TUSCANY - CINQUE TERRE - PISA - TUSCANY

Breakfast

- **Cinque Terre** - UNESCO World Heritage Site. Seaside fishing villages, along the Mediterranean coast.
- **Pisa** - Birthplace of Galileo Galilei. The Square of Miracles (Piazza dei Miracoli).
- View the famous trio - The **leaning Tower of Pisa**, the **Baptistry** and the **Duomo**.

DAY 06

TUSCANY - VENICE - VENETO REGION

Breakfast | Lunch

- **St. Mark's Square** - Board a private water taxi to San Marco and catch the sights of St. Mark's Basilica, Doge's Palace and the celebrated Bridge of Sighs.
- **Glass Blowing Factory** - Experience how richly coloured Venetian glass is made to world class standard.

DAY 07

VENETO REGION - VERONA - EMILIA ROMAGNA REGION

Breakfast | Lunch

- **Verona** - The heart of the city.
- **Verona Arena** - The famous and the largest amphitheatre of Italy.
- **Juliet's House** - The balcony that inspired Shakespeare's Romeo and Juliet.

DAY 08
EMILIA ROMAGNA REGION - SERRAVALLE DESIGNER
OUTLET - MILAN

Breakfast | Dinner

- **Serravalle Designer Outlet** - Shop to your heart's content where you can buy branded products at 30-70% discount.
- View the **Castello de Sforza** - Originally a military fortress with defences improved by Leonardo da Vinci.
- Make a photo stop at the magnificent **Gothic Duomo Cathedral**.
- Walk through **Galleria Vittorio Emanuele II** and arrive at **Da Vinci Square**.
- Make a photo stop at the **Statue of Leonardo Da Vinci** and the world-famous **La Scala Opera House**.

DAY 09
MILAN > DEPARTURE

Breakfast | Meals on Board

- Free at leisure time till transfer to the airport for flight back home.

DAY 10
HOME SWEET HOME

- We hope you had enjoyed your holidays and we look forward to seeing you again.

SERVICE FEE & ADDITIONAL EXCURSIONS

- Service Fee + Hotel City Tax
- Cinque Terre
- Civita di Bagnoregio

TOTAL
EUR 270

REMARKS

1. Minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure.
2. The sequence of the itinerary, meals (lunch to dinner or vice versa), or hotel are subject to change without prior notice in the event of unforeseen circumstances.
3. During major conferences, fair & festivals, accommodation may be located in an alternative city without prior notice.
4. In the event that a place of visit or attraction is not available, it will be replaced with an alternative if possible.
5. Some accommodations may not have specific twin or double room types.
6. Shopping Mall & Designer Outlet are subject to opening hours or closed for unforeseen circumstances. If there are no similar alternatives, there will be no replacement.
7. As a travel agent, we are not liable for any itinerary disruptions caused by flight delays.



St. Mark's Square | 圣马可广场



Juliet's House | 朱丽叶故居阳台



Milan Cathedral | 米兰大教堂

10天 意大利经典之旅

第一天

出发 > 罗马

机上用餐

- 机场集合，搭乘国际航班飞往意大利首都罗马。

第二天

罗马经典之旅

晚餐

- 梵蒂冈 - 参观世界最大教堂圣彼得大教堂，欣赏米开朗基罗《哀悼基督》。
- 罗马地标巡礼 - 外观斗兽场、特莱维喷泉投币许愿、纳沃纳广场四河喷泉、西班牙台阶。

第三天

罗马 - 天空之城 - 圣吉米尼亚诺 - 托斯卡纳

早餐 | 晚餐

- 白露里治奥古城 (天空之城) - 徒步穿越栈桥探访悬崖上的“濒死之城”。
- 圣吉米尼亚诺 - 中世纪塔楼之城，品尝世界冠军冰淇淋。

第四天

托斯卡纳 - 皮具工坊 - 佛罗伦萨

早餐

- Pierotucci皮具工坊 - 观摩意大利传统皮革制作工艺
- 佛罗伦萨步行游览 - 圣母百花大教堂外观、领主广场、老桥、野猪市场。

第五天

托斯卡纳 - 五渔村 - 比萨

早餐

- 五渔村（世界遗产）- 乘火车游览色彩斑斓的悬崖渔村。
- 比萨奇迹广场 - 参观斜塔、洗礼堂和大教堂建筑群。

第六天

托斯卡纳 - 威尼斯

早餐 | 午餐

- 圣马可广场 - 乘水上taxi参观总督府、叹息桥。
- 玻璃工坊 - 观看穆拉诺玻璃制作表演。

第七天

威尼斯 - 维罗纳 - 艾米利亚-罗马涅区

早餐 | 午餐

- 维罗纳 - 参观罗马竞技场、朱丽叶故居阳台。

第八天

艾米利亚-罗马涅区 - 名品奥特莱斯 - 米兰

早餐 | 晚餐

- Serravalle设计师奥特莱斯 - 享受3-7折奢侈品购物。
- 米兰经典 - 斯福尔扎城堡、埃马努埃莱长廊、斯卡拉歌剧院。

第九天

米兰返程

早餐 | 机上用餐

- 自由活动，随后送往机场，搭乘航班返回家园。

第十天

抵达温馨的家

- 希望您度过了愉快的假期，期待再次为您服务。

备注

1. 行程变更说明：如遇不可抗力因素，本公司保留调整行程顺序、用餐安排（含午晚餐顺序）及住宿酒店的权利，恕不另行通知。
2. 大型活动特别安排：如遇重大会议、展览或节庆活动，住宿地点可能调整至其他城市，所有调整将不经提前通知直接执行。
3. 景点替代政策：若原定景点临时关闭，在条件允许情况下将安排替代游览项目。
4. 房型特别说明：部分酒店可能无法提供指定房型（双床房/大床房）。
5. 购物场所须知：商场及名品折扣村可能因营业时间调整或特殊情况关闭，如无同类替代场所将不作补偿。
6. 航班延误免责声明：因航班延误或取消导致的行程变更，本公司不承担相应责任，建议旅客自行购买旅游保险。
7. 文本效力说明：如中英文行程内容存在差异，以英文版本为准。



Cinque Terre | 五渔村